
PROTOKÓŁ Nr XX/12
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

23 sierpnia 2012 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, radca prawny,
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• pan Henryk Lipowczyk kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu,
• pan Henryk Adamczyk inspektor odpowiedzialny za sprawy związane z utrzymaniem dróg 

na terenie gminy.
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji 
uczestniczy 14  radnych  (nieobecny radny Marcin Mróz), co stanowi quorum, więc jest ona 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku 
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XX  sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji oaz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku XX sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XIX/12 z sesji, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2012 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Przyjęcie informacji o stanie dróg na terenie gminy (gminne i powiatowe).
8. Informacja o realizacji budżetu za I półrocze 2012 roku.
9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
2) zmiany Uchwały Nr XIII/107/11 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 10 

listopada 2011 roku w sprawie określenia Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
gminy Bojanowo,

3) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,

4) zmian budżetu na 2012 rok.
10. Odpowiedzi na zapytania radnych.
11. Wolne głosy i wnioski.
12. Zakończenie.
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Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XIX/12 z sesji, która odbyła się w dniu 26 czerwca 
2012 roku.

W związku z tym, iż do protokołu Nr XIX/12 z sesji, która odbyła się w dniu 
26  czerwca  2012  roku  nie  wpłynęły  uwagi  pisemne  i  ustne,  przewodniczący  obradom 
zaproponował aby powyższego protokołu nie odczytywać. Za propozycją przewodniczącego 
Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za’(nieobecny radny Marcin  
Mróz).
W związku z powyższym protokół Nr XIX/12 przyjęto bez odczytywania.

Korzystając  z  okazji  Burmistrz  Bojanowa  Józef  Zuter  oraz  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej  w  Bojanowie  Maciej  Jagodziński  złożyli  serdeczne  podziękowania  i  gratulacje, 
odchodzącej  na emeryturę,  wieloletniej  pedagog i  dyrektor Przedszkola w Bojanowie pani 
Aleksandrze Helińskiej.
Pan przewodniczący Jagodziński odczytał treść życzeń, a  Burmistrz Bojanowa wręczył pani 
dyrektor Aleksandrze  Helińskiej bukiet kwiatów z życzeniami  - wielu sukcesów, zdrowia, 
radości na „nowym etapie życia”.

Pani  dyrektor  Helińska  podziękowała  wszystkim  osobom,  z  którymi  miała  okazję 
pracować  podczas pobytu w Bojanowie – będąc pedagogiem i dyrektorem , 
a w szczególności  władzom Bojanowa, radnym- a w szczególności  panom: Stanisławowi 
Tomiczakowi,  Franciszkowi  Wieremiejko  oraz  Dariuszowi  Sikora.  Pani  Helińska 
podziękowania skierowała również do pracowników Urzędu Miejskiego, Zakładu Gospodarki 
Komunalnej  i  Mieszkaniowej,  Domu  Kultury  i  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej,  a  także 
sołtysom z którymi pani dyrektor współpracowała.

Serdeczne  życzenia  zostały skierowane  również  pod adresem nowo wybranej  pani 
dyrektor Agnieszki Sikora, która wygrała konkurs na to stanowisko.
Pani  Agnieszka  Sikora  obiecała  kontynuować  pracę  swojej  poprzedniczki,  aby  zarówno 
współpracownicy, rodzice a w szczególności dzieci poczuły komfort pobytu w  placówce.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o stan hydrantów; które są do wymiany, ile jest 
uszkodzonych.

Radny  Leszek Janowicz  zapytał o liczbę dzieci, które skorzystają z dofinansowania 
wyprawki szkolnej.

Radny  Władysław  Szalkowski zawnioskował  o  wycięcie  drzew  przy  Szkole 
Podstawowej w Gościejewicach. Jego zdaniem zagrażają one bezpieczeństwu.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  pan  Maciej  Jagodziński  zapoznał  Państwa  radnych  z 
reprezentacją Rady w okresie międzysesyjnym. Do przedstawionej informacji pytań nie było. 
Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa zapoznał uczestników obrad z zarządzeniami jakie wydał od XIX sesji 
tj. od  dnia 26 czerwca 2012 roku.
Zarządzenie Nr 150/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 lipca 2012 roku w sprawie powołania  

Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego,

Zarządzenie Nr 151/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 9 lipca 2012 roku w sprawie zmiany  
Zarządzenia Nr 148/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 czerwca 2012 roku w sprawie zmian  
budżetu na 2012 rok,

Zarządzenie Nr 152/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 lipca 2012 roku w sprawie powołania  
Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień  
nauczyciela mianowanego,

Zarządzenie Nr 153/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 lipca 2012 roku w sprawie powołania  
Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień  
nauczyciela mianowanego,

Zarządzenie Nr 154/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 lipca 2012 roku w sprawie powołania  
Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień  
nauczyciela mianowanego,

Zarządzenie Nr 155/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 lipca 2012 roku w sprawie powołania  
Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień  
nauczyciela mianowanego,

Zarządzenie Nr 156/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 19 lipca 2012 roku w sprawie ustalenia  
terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników 
objętych Rządowym programem pomocy uczniom w 2012 roku – „Wyprawka szkolna”,

Zarządzenie Nr 157/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 19 lipca 2012 roku w sprawie ogłoszenia  
konkursu na stanowisko dyrektora Przedszkola w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 158/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 26 lipca 2012 roku w sprawie powołania  
komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora przedszkola w 
Bojanowie,

Zarządzenie Nr 159/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 sierpnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na dzierżawę nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Gołaszynie oznaczonej jako działka ew. nr 283.

Zarządzenie Nr 160/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 sierpnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na dzierżawę nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Golinie Wielkiej oznaczonej jako działka ew. 94/5,
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Zarządzenie Nr 161/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 sierpnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na dzierżawę części nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 225/8,

Zarządzenie Nr 162/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 sierpnia 2012roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na dzierżawę nieruchomości niezabudowanych położonych w 
Bojanowie oznaczonych jako działki ew. 806 i 807.
Zarządzenie Nr 163/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 8 sierpnia 2012 roku z dnia 8 sierpnia w 
sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Przedszkola w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 164/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 9 sierpnia 2012 roku w sprawie  
przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania  
planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2012 roku,

Zarządzenie Nr 165/12 z dna 22 sierpnia 2012 roku w sprawie wprowadzenia regulaminu  
korzystania z obiektu sportowego „Orlik 2012” w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 165/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 sierpnia 2012 roku w sprawie  
wprowadzenia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Orlik 2012” w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 166/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 sierpnia 2012 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji.

Do Zarządzeń pytań nie było, w związku z powyższym Burmistrz Zuter zapoznał 
uczestników obrad z reprezentacją gminy na zewnątrz.
Korzystając z okazji pan Burmistrz wyjaśnił radnemu Janowiczowi, iż po 14 września udzieli 
odpowiedzi na pytanie dotyczące wyprawek szkolnych, gdyż dopiero po tym terminie będzie 
dysponować konkretnymi danymi.
Burmistrz poinformował również, iż boisko „ORLIK 2012” w Bojanowie zostanie uroczyście 
otwarte w dniu 3 września (Państwo radni otrzymali zaproszenia na uroczystość otwarcia).

Pisemna informacja z reprezentacji Burmistrza Bojanowa na zewnątrz stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu.
W uzupełnieniu informacji Burmistrz poinformował o uroczystej mszy św. która odbędzie się 
w dniu 2 września 2012 roku o godz. 17.00 na miejscowym cmentarzu. W uroczystości 
wezmą udział delegacje, poczty sztandarowe, młodzież i mieszkańcy. 
W związku z powyższym pan Burmistrz Zuter poprosił Państwa radnych o liczny udział 
w uroczystości.

Biorąca  udział  w  obradach  mieszkanka  Goliny  Wielkiej  pani  Łucja  Jakubowska. 
zarzuciła władzom Bojanowa, iż gros uroczystości – a w szczególności tych patriotycznych – 
nie ma charakteru świeckiego, w większości uczestniczą miejscowe władze kościelne.
Wypowiedź  mieszkanki  Goliny Wielkiej  zripostował  przewodniczący Rady Miejskiej  pan 
Maciej Jagodziński.
Poinformował panią Jakubowską, iż jedną z wielu uroczystości, która ma charakter typowo 
świecki są obchody Święta  Niepodległości –  11 listopada.  Z dotychczasowych obserwacji 
wynika, iż niewielu mieszkańców naszej gminy bierze w niej udział.
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Jak zaznaczył przewodniczący Jagodziński, nikt nie narzuca uczestnictwa 
w uroczystościach  państwowych,  o  charakterze  religijnym,  w których  uczestniczy  kapłan. 
Jako naród, deklarujemy, iż w ponad 90 % jesteśmy społeczeństwem wierzącym, więc skąd 
tyle nienawiści w narodzie.
Na każdym kroku podkreślamy swoją wiarę i przypisujemy sobie wartości chrześcijańskie, a 
w wielu sytuacjach podkreślamy to, iż uroczystość miała „nie taki charakter”.
Po zakończeniu wypowiedzi pani Jakubowskiej głos zabrał przewodniczący Rady pan Maciej 
Jagodziński, który poinformował Państw radnych, iż dnia 2 września 2012 roku o godz. 17.00 
odbędzie się msza św. za Ojczyznę.

Po wypowiedzi pana Jagodzińskiego głos zabrał radny Zygmunt Maćkowiak. Zgłosił 
problem  związany  z  wyłączeniem  prądu  po  ostatniej  burzy.  Pomimo  natychmiastowego 
zgłoszenia przerwa w dostawie prądu trwała ponad 8 godzin.

Burmistrzowi trudno było ustosunkować się do tej sytuacji. W zakresie współpracy 
z ENEĄ nastąpiła poprawa w zakresie informowania o planowanych wyłączeniach prądu
Więcej pytań nie było w związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
obrad.

Do pkt. 7 Przyjęcie informacji o stanie dróg na terenie gminy (gminne i powiatowe).

Pan  Henryk  Lipowczyk  kierownik  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Rawiczu 
przedstawił informację  w sprawie stanu dróg powiatowych na terenie gminy Bojanowo.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Poruszano sprawy związane z budową drogi S5, na które PZD nie ma wpływu, jesteśmy zdani 
tylko i wyłącznie na wykonawców.

Głos  zabrał radny  Jan  Kubis,  który  korzystając  z  okazji  podziękował  panu 
Lipowczykowi  za dotychczasową współpracę,  za zrozumienie,  za reagowanie na wszelkie 
zgłoszenia.
Radny  Maćkowiak  przypomniał  o  wycięciu  drzew  zagrażających  ruchowi   na  trasie 
Bojanowo – Sowiny. 
Pan Lipowczyk wyjaśnił, iż czekamy na decyzję Konserwatora Przyrody.
Radny Maćkowiak zapytał co z naprawę drogi na tym odcinku. Pan Lipowczyk wyjaśnił, iż 
szukamy odpowiedniego frezu na wyłożenie powyższego odcinka.

Pan radny Bartkowiak zapytał o niedokończony odcinek drogi od drogi krajowej nr 5 
do stawu  w Golinie Wielkiej.

Pan  Henryk  Lipowczyk  wyjaśnił,  iż  czekamy  na  wykup  gruntu,  wtedy  możemy 
rozpocząć inwestycję.
Burmistrz Zuter nadmienił, iż nie powinno być problemu w tym zakresie i problem zostanie 
rozwiązany.

Radny  Władysław  Szalkowski  zapytał czy  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Rawiczu 
planuje pobudowanie ścieżki rowerowej z Tarchalina do Gościejewic.

Pan kierownik Lipowczyk wyjaśnił, że jest to zależne od uzyskania frezu. Jeśli takowy 
uzyskamy to inwestycja zostanie rozpoczęta.

Pan  radny  Kotlarczyk  zapytał o  pobudowanie  chodnika  w  Giżynie;  uzyskał 
wyjaśnienie iż jest w planach, jednakże nie w najbliższym roku.
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Radna Halina Lis zapytała o możliwość pobudowania ścieżki rowerowej Bojanowo – 
Gościejewice; otrzymała wyjaśnienie,  iż na najbliższe lata fundusze Powiatowego Zarządu 
Dróg są bardzo skromne, dlatego powyższa inwestycja nie jest ujęta w planach.

Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zgłosiła problem występujący na 
drodze Bojanowo – Sowiny. Droga jest zdewastowana przez ciężki sprzęt. Posiadacze małych 
pojazdów cyt.  ‘  muszą uciekać na pobocze aby uniknąć zderzenia.  Czy pojazdy o dużym 
tonażu, służby drogowe mogą zważyć, aby nałożyć karę na osoby łamiące przepisy.
Pan kierownik wyjaśnił, iż PZD nie posiada takich uprawnień.

Sołtysa  Kawcza pana Romana Gila zainteresowała sprawa drogi Bojanowo – Poniec.
Pan  Lipowczyk  wyjaśnił,  iż  powyższe  zadanie  było  wstawiane  do  planów  finansowych. 
Niestety brak środków niweluje wszelkie zamierzenia. 

Obecna na sesji, mieszkanka Bojanowo pani Jakubowska poruszyła sprawę pielęgnacji 
żywopłotów; cyt. „czy Powiatowy Zarząd Dróg zajmuje się powyższą sprawą?”.

Pan  Henryk  Lipowczyk  wyjaśnił,  że  jest  to  zadanie  Generalnej  Dyrekcji  Dróg 
Krajowych i Autostrad.

 W związku z  brakiem pytań do pana kierownika Lipowczyka głos zabrał pracownik 
Urzędu  Miejskiego  w  Bojanowie  pan  Henryk  Adamczyk,  który  jest  odpowiedzialny  za 
kwestie związane z tematem dróg na terenie naszej gminy.
Pan Adamczyk odpowiedział  na pytanie pana Jarosława Bartkowiaka dotyczące odśnieżania 
cyt. „ czy w sezonie zimowym będzie kontynuowany system odśnieżania jaki funkcjonował w 
roku ubiegłym?”.
Pan Adamczyk wyjaśnił, iż grafik osób i podmiotów odpowiedzialnych za odśnieżanie będzie 
zależny od ich mobilności.
Więcej  pytań  nie  było.  Pisemne  sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr  5 do  niniejszego 
protokołu.
Zarządzono przerwę w obradach do godz. 10.50.

Do pkt. 8. Informacja o realizacji budżetu za I półrocze 2012 roku.

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy przedstawił Burmistrz Bojanowa pan Józef 
Zuter – jak w  załączniku nr 6 do protokołu. Powyższe było tematem posiedzenia Komisji 
Stałych Rady. Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński zaproponował aby Państwo 
radni zadawali pytania do przedmiotowego materiału.
Jako pierwszy głos zabrał radny Dariusz Sikora, którego zainteresowała subwencja na zadania 
oświatowe na rok szkolny 2012/2013.
Burmistrz wyjaśnił, iż będą radykalne różnice. Wzrosną koszty utrzymania szkół, subwencji 
starczy tylko na podstawowe zadania.  Gmina ze swojego budżetu będzie musiała  dołożyć 
około 2 mln złotych.

Burmistrz poinformował uczestników sesji, o umorzeniu niektórych pożyczek zaciągniętych 
na budowę kanalizacji.
Jedną  z nich jest budowa kanalizacji Gierłachowo – Kawcze ( umorzenie w roku 2017 – 
około 800.0000 ,-zł).
Pytań  i  wyjaśnień  do  powyższego  nie  było  nie  było;  przewodniczący  Rady  pan  Maciej 
Jagodziński  odczytał  treść  uchwały  i  przystąpiono  do  zaopiniowania  wykonania  budżetu 
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gminy za I półrocze 2012 roku. Za opinią pozytywną opinią głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni 14 „za’ (nieobecny radny Marcin Mróz).

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,  

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady
w dniu 20 sierpnia br. Uwag nie wniesiono; Państwo radni nie domagali się dodatkowych 
wyjaśnień. 
Po odczytaniu przez przewodniczącego obrad treści uchwały przystąpiono do jej podjęcia.
Za powyższą uchwałą głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny: 
Marcin Mróz).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
2)  zmiany Uchwały Nr XIII/107/11 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 10 
listopada  2011  roku  w  sprawie  określenia  Regulaminu  udzielania  pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
gminy Bojanowo,

Projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji 
Stałych Radyw dniu 20 sierpnia br. Uwag nie wniesiono; Państwo radni nie domagali 
się dodatkowych wyjaśnień.

Po odczytaniu przez przewodniczącego obrad treści uchwały przystąpiono do jej podjęcia.
Za powyższą uchwałą głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny: 
Marcin Mróz).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIII/107/11 Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia 10 listopada 2011 roku w 
sprawie określenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Bojanowo, została podjęta i stanowi załącznik nr 8 
do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady w dniu 20 sierpnia br. Uwag nie wniesiono; Państwo radni nie domagali się 
dodatkowych wyjaśnień.
Po odczytaniu przez przewodniczącego obrad treści uchwały przystąpiono do jej podjęcia.
Za powyższą uchwałą głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny: 
Marcin Mróz).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie
przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej  w Poznaniu,  została  podjęta i stanowi  załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.
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Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) zmian budżetu na 2012 rok.

W związku z tym, iż wpłynęły 2 dotacje nastąpiły zmiany w konstrukcji uchwały jaką 
otrzymali Państwo radni na posiedzenie Komisji.
Pytań nie było. Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały 
i przystąpiono do głosowania.
Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”(nieobecny radny: Marcin 
Mróz) opowiedzieli się za podjęciem uchwały.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie zmian budżetu 
na 2012 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych

Burmistrz  nawiązując  do  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  poprosił  Państwa 
radnych  aby  otworzyli  materiał  na  stronie  74  i  poprawili  kwotę  dotyczącą  funduszu 
sołeckiego. Główny Urząd Statystyczny opublikował dane na podstawie których oszacowane 
powyższe kwoty; będą one niższe o około 1.000,- zł w skali całej gminy.

Ponadto pan Burmistrz wyjaśnił radnemu Maćkowiakowi, iż ze względów rodzinnych 
w dzisiejszej  sesji  nie  uczestniczy pan Marek Dudziak kierownik Zakładu Wodociągów i 
Kanalizacji. Pan Dudziak zostanie zaproszony na posiedzenia Komisji Stałych Rady 
w miesiącu wrześniu więc kwestia hydrantów zostanie wyjaśniona.

W sprawie drzew przy Szkole Podstawowej w Gościejewicach Burmistrz wyjaśnił,  iż 
wystąpiliśmy do Konserwatora Przyrody o zezwolenie na przeprowadzenie kosmetyki drzew.
Gościejewice też są w planach.

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski

Przewodniczący  Rady  pan  Maciej  Jagodziński  odczytał  pismo  znak:DPR-I-1-
0101.5.2012  Wicemarszałka  Województwa  Wielkopolskiego  dotyczące  „Strategii  rozwoju 
województwa wielkopolskiego do 2020 roku” . W związku z tym,  iż  w  ostatnim czasie 
nastąpiły jednak istotne zmiany, zarówno wewnątrz jak i w otoczeniu województwa, które 
stały się przesłanką aktualizacji spraw z tym związanych.
Wszyscy zainteresowani tym tematem mogą skorzystać ze strony internetowej, której adres 
podał pan przewodniczący.
Przewodniczący Jagodziński korzystając z okazji,  poinformował,  iż w dniu 9 września od 
godz. 14.00 w Tarchalinie odbędzie się Święto Latawca – cykliczna impreza organizowana 
przez pana sołtysa Czerwińskiego.

Sołtys  Wydartowa I  pani  Wieńczysława Barteczka  zapytała  czy osoby posiadające 
długi  w  Zakładzie  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  nie  mogłyby  odpracować 
swojego długu.

Odpowiedzi na to pytanie udzielił pan Tadeusz Polc kierownik Zakładu Gospodarki 
Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w Gołaszynie.  Wyjaśnił,  iż  częściowo ściągamy należności, 
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zatrudniając  dłużników  w  ramach  prac  społeczni  –  użytecznych.  Przy  wypłacie 
wynagrodzenia potrącamy część należności.

Radny Stanisław Tomiczak podziękował za umieszczenie tabliczek informujących o 
zakazie wyprowadzania psów do parku.

Radny Tomiczak  ponowił  swoją  prośbę  o  usunięcie  uschniętych  drzew koło  stacji 
PKP w Bojanowie; powyższy problem był zgłaszany na poprzednich obradach.

Odpowiedzi na pytanie udzielił pan Henryk Adamczyk inspektor Urzędu Miejskiego 
w Bojanowie.
W związku z tym, iż zarządcą nieruchomości jest PKP zwróciliśmy się z prośbą o usunięcie 
tego drzewa. Czekamy na odpowiedź.
Pan Tomiczak zawnioskował o skrócenie drugiego drzewa na tym terenie.
Więcej pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji ostatniego punktu 
porządku obrad.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W  związku  ze  zrealizowaniem  porządku  obrad  przewodniczący  Rady  pan  Maciej 
Jagodziński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął, o godz. 11.45 , XX sesję Rady 
Miejskiej w Bojanowie.

Protokolant:
Beata Sikora
inspektor
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